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Svečanom  sjednicom  Općinskog  vijeća  Općina  Martijanec  proslavila  je  svoj  dan,  a

sjednica je bila dobra prilika da se rezimiraju prošli rezultati i najave daljnji planovi.

Pozdravne  riječi  uputio  je   predsjednik  Općinskog  vijeća  Stjepan  Golubić,  a  zatim  je

prisutne uzvanike načelnik Branimir Nađ informirao o provedenim projektima te je najavio

nova ulaganja na području cijele općine.

- Želja nam je urediti središnji trg u Martijancu. S obzirom da se radi o zemljištu koje je

kulturno dobro, tokom 9 i 10 mjeseca odrađena su arheološka istraživanja, kako bismo za

koji dan mogli početi sa izvođenjem radova – u ovoj prvoj fazi odraditi će se odvodnja i

postavljanje elektroenergetskih kablova te postavljanje rubnika i dio opločenja budućeg

trga.  Ovaj  projekt  sufinanciran  je  sredstvima  Ministarstva  prostornog  uređenja,

graditeljstva i državne imovine. Kroz kolovoz i rujan odrađen je jedan veliki dio asfaltiranja i



uređenja nerazvrstanih cesta na području općine – nešto manje od 2 kilometra dok će se

manji dio, nekih 300 metara odraditi tokom studenog ukupne vrijednosti oko 1,3 milijuna

kuna.  U suradnji  sa Županijskom upravom za ceste Varaždinske županije  završeno je

projektiranje proširenja Ulice Svetog Martina, a radovi će početi uskoro. Isto tako u planu

je i potpisivanje ugovora s izvođačima radova za izgradnju i opremanje teretane na katu

društvenog doma u Vrbanovcu te za uređenje okoliša i vanjskih terena, poligona i učionice

na  otvorenom.  Kroz  ljetne  smo  mjesece  odradili  sanaciju  odlagališta  na  području

Čičkovine i Hrastovljana – istaknuo je načelnik Nađ.

U  ime  Varaždinske  županije  čestitke  i  dobre  želje  je  uputio  predsjednik  Županijske

skupštine dr.sc. Josip Križanić.

-Brojne okolne općine prolazile su sličan razvojni put od rata pa sve do demokracije, kada

su  općine  stagnirale  ili  nazadovale.  No,  dolaskom  demokracije  i  formiranjem  jedinica

lokalne samouprave, a posebice posljednjih 15-ak godina, sada se na tim općinama vrlo

jasno vidi i dobar su primjer za to koliko su važne podjele na jedinice lokalne samouprave i

da mali načelnici i gradonačelnici puno više mogu napraviti sa manjim sredstvima. Zato

čvrsto stojim iza toga i nisam za to da se ukine ijedna mala općina koja je samodostatna i

koja sama sebe može uzdržavati- rekao je Križanić.

U ime svih  prisutnih  načelnika  i  gradonačelnika  obratila  se  načelnica  Općine Trnovec

Bartolovečki Verica Vitković, a svečana sjednica je bila izvrsna prilika za dodjelu prigodnih

zahvalnica i plaketa zaslužnim pojedincima i udrugama s područja Općine Martijanec.








